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Liitteenä 6 on alla mainittu liite 11 valtuustoaloite. 
 
Päätös Matti Hietanen esitti, että kunnallistekniikan päällikkö hoitaa asian itse 

parhaaksi katsomallaan mahdollisella tavalla ja hoitaa sen pikaisesti.  
Kustannuskattona 4 000 euroa, joka katetaan teknisenlautakunnan 
kuluvan vuoden määrärahoista. Ahti Majava kannatti Hietasen esitystä.  
 
Harri Väliranta kannatti valtuustoaloitetta. 
 
Puheenjohtaja totesi, että koska asiassa oli tehty kaupunginhallituksen 
esityksestä poikkeava kannatettu esitys, asia on ratkaistava äänestyksellä. 
Puheenjohtaja teki seuraavan äänestysesityksen: Ne, jotka kannattavat 
kaupunginhallituksen esitystä, vastaavat JAA ja ne jotka ovat Matti 
Hietasen esityksen kannalla, vastaavat EI. Äänestysesitys hyväksyttiin. 
Suoritetussa äänestyksessä annettiin 17 JAA-ääntä, 6 EI-ääntä ja 4 
TYHJÄÄ (äänestyspöytäkirja liitteenä F). Puheenjohtaja totesi 
kaupunginhallituksen esityksen tulleen kaupunginvaltuuston päätökseksi. 

 
Tiedoksi Juhana Kelloniemi 
 
 
KH 07.11.2022 § 387     
       
 

Valtuutettu Juhana Kelloniemi on tehnyt 17.10.2022 valtuustoaloitteen 
”Hiekkaa kansalaisille” VOL II. Valtuustoaloitteessa todetaan, että 
valtuutettu on jo aiemmin tehnyt samasta asiasta valtuustoaloitteen, joka ei 
ole edennyt. Valtuustoaloite on liitteenä 11. 
 
Kaupunginvaltuusto on käsitellyt vastaavasta asiasta tehdyn 
valtuustoaloitteen 17.10.2022 § 109 ja todennut valtuustoaloitteen loppuun 
käsitellyksi. Koska valtuusto on yksimielisesti hylännyt valtuustoaloitteessa 
esitetyt toimenpiteet ja todennut valtuustoaloitteen loppuun käsitellyksi ja 
ao. päätöksestä ei kokouksessa ole jätetty eriävää mielipidettä, on 
tarpeetonta valmistella uudelleen samasta asiasta tehtyä aloitetta. 
 

Valmistelija Kaupunginjohtaja Atte Rantanen, 040 726 6601 
 
Esittelijä Kaupunginjohtaja Rantanen Atte Kemijärvi 

 
Päätösehdotus Kaupunginhallitus toteaa kaupunginvaltuustolle, että valtuusto on käsitellyt 

ja hylännyt samasta asiasta tehdyn valtuustoaloitteen 17.10.2022 § 109. 
 
Kaupunginhallitus esittää kaupunginvaltuustolle, että samasta asiasta tehty 
uusi valtuustoaloite katsotaan loppuun käsitellyksi. 
 

Päätös Paula Alatalo esitti asian palauttamista uudelleen valmisteluun. Alatalon 
esitys kannattamattomana raukesi. 
 
Päätösehdotus hyväksyttiin. 
 
Kokouksessa pidettiin tauko klo 19.24-19.34. 

 
 




